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Marta Wisłocka

Przewodnicząca Rady Miejskiej

Pan Tadeusz Krzakowski

Prezydent Miasta Legnicy

Interpelacja

W  związku  z  pełnieniem  funkcji  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej  wnoszę  o

przeanalizowanie  możliwości  założenia  liczników  czasowych  umieszczanych  przy

sygnalizacjach świetlnych przy głównych arteriach w mieście. Zastosowanie w/w rozwiązania

usprawnić  powinno  w  mojej  ocenie  proces  rozruchu  kolumny  pojazdów  oraz  zwiększyć

płynność  ruchu  jak  i  zmniejszyć  zużycie  paliwa  czego  konsekwencją  będzie  pozytywny

wpływ   na  jakość  powietrza.  Proszę  o  przeanalizowanie  w/w  propozycji  i  podjęcie

stosownych działań umożliwiających sprawne poruszanie się kierowców w mieście. 

Z poważaniem,

Marta Wisłocka

 


